

بنك دخان يحقق صافي أرباح بقيمة 811.3 مليون ريال قطري خلال النصف الاول من العام 2025، بنسبة نمو سنوى 3.5٪

مجلس الإدارة يقرر توزيع أرباح مرحلية بنسبة 8 ٪ من القيمة الاسمية للسهم (ما يعادل 0.08 ريال قطري للسهم الواحد)

- شهدت المجموعة أداءً قوياً على صعيد صافي الأرياح، مدفوعاً بنمو مستمر في صافي الدخل الناتج عن الأنشطة البنكية بنسبة 6.2 على أساس سنوى
 - حافظت المجموعة على أعلى مستوى لها على الإطلاق من حيث إجمالي الأصول، حيث بلغت 118.3 مليار ريال قطري

لوسيل، قطر – 8 يوليو 2025: أعلن بنك دخان ("البنك" أو "المجموعة" عند الإشارة إلى الشركات التابعة له، رمز بورصة قطر: (DUBK عن نتائجه المالية للنصف الاول من عام 2025، مسجلاً صافي أرباح 811.3 مليون ريال قطري، بنسبة نمو 3.5٪ مقارنةً بنفس الفترة من العام 2024.

أبرز مؤشرات الأداء المالى للمجموعة

إجمالي مصادر الأموال	موجودات التمويل	إجمالي الموجودات
100.8 مليار ر.ق +3.7٪ مقارنة بالنصف الأول لعام 2024	85.8 م ليار ر.ق +3.8٪ مقارنة بالنصف الأول لعام 2024	118.3 مليار ر.ق +3.5٪ مقارنة بالنصف الأول لعام 2024
إجمالي حقوق الملكية	ربحية السهم	صافي الأرباح
15.2 مليار ر.ق	0.149 ر.ق	811.3 مليون ر.ق
+3.4٪ مقارنة بالنصف الأول لعام 2024	للسهم الواحد	+3.5٪ مقارنة بالنصف الأول لعام 2024

تحليل الأداء المالى للمجموعة

نسبة النمو (٪)	النصف الاول من 202 4	النصف الاول من 2025	المؤشرات الرئيسية للأداء المالي بالمليون ريال قطري
%6.2+	1,279	1,358	صافي الدخل الناتج عن الأنشطة البنكية
%3.5+	784.1	811.3	صافي الأرباح
%3.5+	0.144	0.149	ربحية السهم (ر.ق)

حققت المجموعة أداءً ماليًا قويًا خلال النصف الاول من عام 2025، مما يعكس فعالية استراتيجيتها و قدرتها على تعزيز النجاح المستمر التي حققته في السنوات السابقة. فقد ارتفع صافي الربح بنسبة 3.5٪، مدعوماً بنمو قدره 6.2٪في صافي الدخل الناتج عن الأنشطة البنكية.

ان نمو صافي الدخل الناتج عن الأنشطة البنكية يعكس حرص المجموعة على تنويع مصادر الدخل، وتعزيز مساهمة الدخل الناتج عن الأنشطة غير التمويلية. بالإضافة إلى ذلك، وبرغم التحديات الخارجية السائدة، ساهمت الإدارة الحكيمة لتكاليف التمويل بشكل إيجابي في زيادة صافي الدخل من الأنشطة البنكية.

من ناحية أخرى، بقيت الكفاءة التشغيلية أولوية استراتيجية، حيث أسهمت جهود التحسين المستمرة في تعزيز الربحية الإجمالية. وتؤكد هذه النتائج على متانة مركز المجموعة وقدرتها على تحقيق نمو مستدام في بيئة تشغيلية ديناميكية.



تحليل المركز المالي للمجموعة

نسبة النمو	30 يونيو	30 يونيو	المؤشرات الرئيسية للمركز المالي
(%)	2024	2025	بالمليون ريال قطري
%3.8+	82,699	85,815	موجودات التمويل
%3.5+	114,242	118,264	إجمالي الموجودات
%3.7+	97,165	100,762	إجمالي مصادر الأموال
%3.4+	14,720	15,224	إجمالي حقوق الملكية

سجلت المجموعة أعلى مستوى على الإطلاق في إجمالي أصولها، حيث بلغت 118.3 مليار ريال قطري في يونيو 2025، بزيادة قدرها 3.5٪ مقارنةً بـ 30 يونيو 2024. والتي تتكون بشكل أساسي من موجودات تمويلية، بقيمة 85.8 مليار ريال قطري (72.6٪ من إجمالي الموجودات)، واستثمارات مالية بقيمة 23.2 مليار ريال قطري (19.6٪ من إجمالي الموجودات).

خلال هذه الفترة، عزز البنك محفظته التمويلية، لتصل الى 85.8 مليار ريال قطري بزيادة قدرها 3.8٪ مقارنةً بالفترة نفسها من العام الماضي. وذلك تماشياً مع الهدف الإستراتيجي للبنك في زيادة حصته السوقية مع ضمان تخصيص الموارد بكفاءة وتوازن، والتركيز على تنوع محفظة التمويل مع التأكيد على جودة الأصول بدلاً من الحجم الكمى، وبالتالي إدارة المخاطر بشكل فعال.

ومن ناحية اخرى وبما يعكس جودة الموجودات وإدارة المخاطر الائتمانية المنضبطة للمجموعة، تحسنت نسبة الموجودات التمويلية الغير منتظمة لتصل إلى 4.5٪ في يونيو 2024 و 4.6٪ في ديسمبر 2024. وفي الوقت نفسه، ارتفعت نسبة تغطية الموجودات التمويلية غير المنتظمة للمرحلة الثالثة إلى 74.3٪ (يونيو 2024: 65.6٪ وديسمبر 2024: 73.1٪)، مما يعكس أيضاً النهج الحكيم والمتحفظ للمجموعة في إدارة المخاطر الائتمانية.

في جانب مصادر الاموال، استمرت المجموعة في تعزيز وتنويع قاعدة مصادرها، مستفيدة من علاقاتها الطويلة والمتميزة مع العملاء والحفاظ على هيكل استحقاقات مستقر ومتوازن. وقد أسهمت هذه الجهود في تعزيز مركز السيولة، مدعومًا بنسبة التمويل إلى الودائع التي بلغت 100٪. بالإضافة إلى ذلك، تم الحفاظ على كل من نسبة تغطية السيولة (LCR) و نسبة التمويل المستقر الصافي (NSFR) على مستويات أعلى من النسب الإشرافية طوال النصف الاول.

بلغ إجمالي حقوق الملكية 15.2 مليار ريال قطري، بينما حافظت المجموعة على نسبة كفاية رأس المال (CAR) بنسبة 18.3 ٪(يونيو 2024: 17.8٪ وديسمبر 2024: 17.3٪)، متجاوزة بشكل كبير الحد الأدنى للنسبة الإشرافية المحددة من قبل مصرف قطر المركزي وإطار بازل 3، مما يوفر أساساً قوياً لدعم النمو المستقبلي.

الأرباح المرحلية

في استمرار للنهج الذي تم اعتماده في العام الماضي، قرر مجلس الإدارة توزيع أرباح مرحلية بنسبة 8٪ من القيمة الاسمية للسهم، أي ما يعادل 0.08 ريال قطري لكل سهم. علماً أن ذلك خاضع لموافقة الجهات الرقابية. وسيتم صرف هذه الأرباح في موعد يعلن عنه لاحقاً، تستحق لحاملي الأسهم في نهاية جلسة تداول يوم 17 يوليو 2025، ويعكس هذا القرار ثقة مجلس الإدارة القوية في النظرة المستقبلية للبنك، والتزامه بتوفير قيمة للمساهمين.

الخدمات الرقمية مبتكرة ومتطورة

خلال الربع الثاني من عام 2025، واصل بنك دخان تعزيز مكانته الرائدة في مجال الخدمات الرقمية المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية بإطلاقه حزمة من الابتكارات التي تركز على تعزيز تجربة العملاء. فقد تبوأ مركز الصدارة على مستوى مناطق أوروبا الوسطى والشرقية، والشرق الأوسط وإفريقيا بإطلاقه برنامج المكافآت النقدية الأول من نوعه في المنطقة والمرتبط بالبطاقات بالتعاون مع شركة Visa، من خلال الاعتماد على تحليلات دقيقة للإنفاق، يمنح هذا البرنامج مستخدمي التطبيق مكافآت مالية مصممة خصيصًا لتناسب عاداتهم الشرائية لدى مجموعة واسعة من التجار المحليين والدوليين، تماشيًا مع سعي البنك لتوفير تجربة رقمية شخصية ومُجزية لعملائه الأوفاء.



لمكافأة ولاء العملاء وتشجيع النمو، جدد البنك برنامج "رشّح صديقًا واكسب" مما يتيح للعملاء الحاليين ربح ما يصل إلى 100,000 نقطة مكافآت عند إحالة عملاء جدد بنجاح للبنك، بالإضافة إلى مكافأة 5% على أول إيداع للراتب للعملاء الجدد، وكل ذلك عبر رحلة رقمية متكاملة متوفرة من خلال تطبيق الجوال المصرفي للبنك.

وفي خطوة أخرى نحو تسهيل المعاملات المالية، أطلق بنك دخان خدمة "طلب الدفع" من خلال دمجها مع نظام "فورًا" للدفع الفوري، كإضافة جديدة لجهود البنك نحو تسهيل إرسال واستقبال المدفوعات بسلاسة بين الأفراد في قطر.

تعكس هذه الإضافات النوعية التي شهدتها محفظة خدمات بنك دخان خلال الربع الثاني التزامه الراسخ بتطوير تجربة رقمية استثنائية تلبي الاحتياجات المتنامية لعملائه، مع ضمان التوافق التام مع مبادئ الصيرفة الإسلامية.

أداء ثابت وجوائز مرموقة

بفضل رؤيته الطموحة وسعيه الدؤوب نحو الابتكار والتميز، استمر بنك دخان ومنظومته المتطورة في حصد إشادات واسعة النطاق في الربع الثاني من عام 2025 من المؤسسات المالية الإقليمية والعالمية المرموقة. فقد توج البنك بجائزة "أفضل مبادرة للتحوّل الرقعي في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" خلال حفل توزيع جوائز MEED للتميّز المصرفي 2025، تقديرًا لتطبيقه المتطور للخدمات المصرفية عبر الجوال وما يضعه بين أيدي المستخدمين من مزايا متقدّمة مدعومة بأحدث تقنيات الذكاء الاصطناعي، وريادته في إصدار البطاقات الرقمية مسبقة الدفع بشكل فوري. كما عزز بنك دخان مكانته العالمية بحصوله على جائزة "أفضل بنك إسلامي خاص في العالم" من جلوبال فاينانس 2025، مؤكدًا بذلك تميّزه في مجال الخدمات المصرفية الخاصة وإدارة الثروات المتوافقة مع الشريعة الإسلامية. وعلى صعيد آخر، نال البنك جائزة "أفضل بنك لخدمات الأفراد في قطر" خلال حفل توزيع جوائز يوروموني للتميّز 2025، الإسلامية. وعلى صعيد آخر، نال البنك جائزة "أفضل بنك لخدمات الأفراد في قطر" خلال حفل توزيع جوائز يوروموني للتميّز 2025، بنك دخان في المرتبة 62 ضمن قائمة فوريس لأفضل 100 شركة مُدرجة في البورصات العامة بالشرق الأوسط لعام 2025، مما يسلط الضوء على نموه القوي عبر مختلف المؤشرات المالية وتقدمه المستمر في مجالات التحول الرقمي، والحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات، وحرصه الدائم على مواءمة عملياته مع أفضل الممارسات الأخلاقية المعمول بها في هذا القطاع.

تعكس هذه الجوائز الرؤية الاستراتيجية للبنك المتمثلة في الجمع بين القيم الإسلامية وأحدث التقنيات لتقديم حلول مالية مخصصة وآمنة تواكب المستقبل. واستكمالاً لهذه الإنجازات، جددت وكالة فيتش تأكيد التصنيف الائتماني طويل الأجل (IDR) للبنك عند درجة "A" مع نظرة مستقبلية مستقرة في يونيو 2025، ما يبرز قوة مركزه الرأسمالي، وسياساته الحكيمة في إدارة المخاطر، وثبات الأداء التشغيلي.

ويبقى الإشارة إلى أن هذه الإنجازات مجتمعة تلقي مزيدًا من الضوء على رؤية بنك دخان الاستراتيجية في تقديم حلول مالية عصرية ومتوافقة مع الشريعة الإسلامية، وتعكس تفانيه في خدمة عملائه والمساهمة في نمو الاقتصاد الوطني، وقيادة مسيرة التحوّل الرقمي وفق أعلى معايير الجودة والابتكار.

انتهى



نبذه حول بنك دخان:

تأسس بنك دخان ش.م.ع.ق. في دولة قطر كشركة مساهمة قطرية بسجل تجاري رقم 38012 بتاريخ 28 يناير 2008 ("تاريخ التأسيس"). بدأ بنك دخان ("البنك") أنشطته في 1 فبراير 2009 بموجب ترخيص مصرف قطر المركزي رقم (ر.م/2007/19). يعمل البنك وشركاته التابعة (يشار إليها جميعا بـ "المجموعة" ويشار إليها بشكل فردي بـ "شركات المجموعة") بشكل أساسي في أنشطة التمويل والاستثمار والاستشارات وفقًا لقواعد ومبادئ الشريعة الإسلامية حسبما تحدده هيئة الرقابة الشرعية للبنك ووفقًا لأحكام عقد التأسيس والنظام الأساسي للبنك. يتم القيام بالأنشطة الاستثمارية لغرض أصحاب المال وبالنيابة عن العملاء.

يعمل البنك من خلال فرعه الرئيسي الواقع في مدينة لوسيل وفروعه الثمانية المنتشرة في دولة قطر. وقد أطلق البنك هويته الجديدة تحت اسم "بنك دخان" في أكتوبر 2020 بعد الحصول على الموافقات اللازمة وفقًا للقوانين واللوائح المعمول بها في دولة قطر، حيث كان يُعرف سابقًا باسم "بنك بروة". البنك مملوك للجهات التالية: الهيئة العامة للتقاعد والتأمينات الاجتماعية بنسبة 24.5٪، وصندوق المعاشات العسكرية (قطر) بنسبة 11.7٪، وشركة قطر القابضة (الذراع الاستثماري والاستراتيجي المباشر لجهاز قطر للاستثمار الذي يمثل صندوق الثروة السيادية لدولة قطر) بنسبة 6.8٪، والأسهم المتبقية مملوكة من قبل عدد من الأفراد والشركات.

في 22 يناير 2023، وبموجب القرار رقم 2 لسنة 2023 الصادر عن وزارة التجارة والصناعة، تم تحويل البنك من شركة مساهمة خاصة قطرية إلى شركة مساهمة عامة قطرية. في 1 فبراير 2023، وافقت هيئة قطر للأسواق المالية على إدراج أسهم البنك في بورصة قطر.

بعد الحصول على موافقة هيئة قطر للأسواق المالية، بدأ التداول على أسهم البنك في بورصة قطر بتاريخ 21 فبراير 2023. تم إدراج البنك في مؤشر MSCl للأسواق الناشئة اعتبارًا من 31 مايو 2023. في 15 سبتمبر 2023، تم إدراج البنك في مؤشر FTSE المتوسط. قامت بورصة قطر بإدراج مؤشر البنك في بورصة قطر ومؤشر بورصة قطر الريان الإسلامي اعتبارًا من 1 أكتوبر 2023.

بيان إخلاء المسؤولية:

يُرجى ملاحظة أن هذا البيان الصحفي قد يتضمن بيانات تطلعية حول الأحداث والتوقعات المستقبلية. هذه البيانات ليست حقائق تاريخية، بل هي توقعات تعتمد على المعلومات المتاحة حاليًا. قد تتأثر هذه التوقعات بعوامل عديدة، بما في ذلك الظروف الاقتصادية والمنافسة والتغيرات في السوق، والتي قد تؤدي إلى اختلاف كبير في النتائج أو مستوى الأداء أو الإنجازات عن تلك التوقعات الواردة صراحة أو ضمنيًا في هذا البيان.

لا ينبغي اعتبار أي من التوقعات أو التقديرات أو التنبؤات المستقبلية الواردة في هذا البيان الصحفي بمثابة تنبؤات أو وعود، ولا ينبغي اعتبارها بمثابة إشارة أو تأكيد أو ضمان بأن الافتراضات التي استندت إليها هذه التوقعات أو التقديرات أو التوقعات المستقبلية صحيحة أو شاملة أو في أي من الافتراضات المذكورة في هذا البيان الصحفي. لا يمكن اعتبار الأداء السابق مؤشرًا دقيفًا للأداء المستقبلي. ولا يتحمل البنك أي التزامات بشأن تحديث البيانات التطلعية الواردة هنا لتعكس النتائج الفعلية أو التغييرات في الافتراضات أو التغييرات في العوامل المؤثرة عليها. يعتمد البنك على المعلومات المستمدة من مصادر يُعتقد أنها موثوقة ولكنه لا يضمن دقتها أو اكتمالها، كما تستند الآراء المقدمة هنا إلى معلومات عامة تم جمعها وقت كتابة هذا التقرير وهي عرضة للتغيير دون إشعار.

لا يتحمل البنك ولا أي من مديريه أو موظفيه أو مستشاريه أو المقاولين أو وكلائه أو شركاته التابعة أو شركائه أي مسؤولية عن أي خسارة أو تكاليف أو أضرار مباشرة أو غير مباشرة قد تنتج عن استخدام أو الاعتماد على أي من البيانات المستقبلية والمعلومات الواردة في هذا المستند.



Dukhan Bank posts a net profit of QAR 811.3 million for the six-month period ended 30 June 2025, up by 3.5%

The Board of Directors has decided to distribute an interim dividend of 8% of the nominal share value (equivalent to QAR 0.08 per share)

- Strong bottom-line profitability underpinned by a persistent year-on-year growth in the net banking income by 6.2%
- The Group maintained its highest-ever level of total assets at QAR 118.3 billion

Lusail, Qatar – 8 July 2025: Dukhan Bank ("the Bank" or "the Group" when referred to along with its subsidiaries; QSE Ticker: DUBK) announced its financial results for the six-month period ended 30 June 2025, and reported a net profit of QAR 811.3 million, representing a 3.5% growth compared to the same period of last year.

Key Performance Highlights

Total assets QAR 118.3 billion	Financing assets QAR 85.8 billion	Total funding QAR 100.8 billion
+3.5% vs. 1H'24	+3.8% vs. 1H'24	+3.7% vs. 1H'24
Net profit	EPS	Total equity
QAR 811.3 million	QAR 0.149	QAR 15.2 billion
+3.5% vs. 1H'24	per share	+3.4% vs. 1H'24

Analysis of Group's financial performance

Key financial performance indicators Amounts in QAR' millions	1H 2025	1H 2024	Growth (%)
Net banking income	1,358	1,279	+6.2%
Net profit	811.3	784.1	+3.5%
Earnings per share (QAR)	0.149	0.144	+3.5%

The Group delivered a strong financial performance during the first six months of 2025, reflecting continued successful execution of its strategic initiatives and building on the strong momentum established previously. Group net profit increased by 3.5%, supported by a 6.2% rise in net banking income.

This growth in net banking income was driven by the Group's ongoing focus on revenue diversification and the strengthening of non-profit income streams. Additionally, despite challenging external conditions, prudent management of funding costs provided further support to the Group's net banking income.

Operational efficiency also remained a key strategic focus, with continued optimization efforts enhancing overall profitability. These results highlight the Group's resilience and its ability to sustain growth in an evolving operating environment.



Analysis of Group's financial position

Key financial position indicators	30 Jun	30 Jun	Growth
Amounts in QAR' millions	2025	2024	(%)
Financing assets	85,815	82,699	+3.8%
Total assets	118,264	114,242	+3.5%
Total funding	100,762	97,165	+3.7%
Total equity	15,224	14,720	+3.4%

The Group sustained its highest-ever total asset base, reaching QAR 118.3 billion as of June 2025, an increase of 3.5% compared to 30 June 2024. The asset mix remains predominantly comprised of financing assets, which stood at QAR 85.8 billion, representing 72.6% of total assets. This was complemented by investment securities amounting to QAR 23.2 billion, accounting for 19.6% of the total asset base.

During the period, the Bank maintained a steady expansion of its financing portfolio, which reached QAR 85.8 billion, up by 3.8% compared to the same period last year. This growth aligns with the Bank's strategic objective of steadily increasing its market presence while ensuring disciplined and efficient capital allocation. The Bank continues to prioritize building a well-diversified portfolio, placing a clear emphasis on asset quality over volume to ensure prudent risk management.

Reflecting the Group's strong credit risk discipline and proactive portfolio management, the non-performing loan (NPL) ratio improved to 4.5% as of June 2025, compared to 5.2% in June 2024 and 4.6% in December 2024. In parallel, the Stage 3 coverage ratio rose to 74.3% (June 2024: 65.6%; December 2024: 73.1%), further underscoring the Group's robust approach to credit provisioning and risk mitigation.

On the funding side, the Group continued to strengthen and diversify its funding base by leveraging its long-standing client relationships and maintaining a balanced maturity profile. These efforts supported a healthy liquidity position, reflected in a regulatory loan-to-deposit ratio of 100%. Both the Liquidity Coverage Ratio (LCR) and Net Stable Funding Ratio (NSFR) remained comfortably above regulatory thresholds throughout the period.

Total equity reached QAR 15.2 billion, while the Group maintained a solid Capital Adequacy Ratio (CAR) of 18.3% (June 2024: 17.8%; December 2024: 17.3%), significantly above the minimum requirements set by the Qatar Central Bank and in line with Basel III standards, providing a strong foundation for sustainable growth.

Interim dividends

In a sustained precedence set in the last year, the Board of Directors has decided to distribute interim dividends of 8% of the nominal share value, equivalent to QR 0.08 per share. The interim dividend is subject to regulatory approvals. This dividend will be payable to the shareholders as at the close of trading on 17 July 2025. The dividend will be payable on a future date to be announced later. This decision reflects the Board's strong confidence in the Bank's prospects and its commitment to providing value to shareholders.



Enhanced digital services

In the second quarter of 2025, Dukhan Bank accelerated its digital innovation journey with the launch of several key enhancements that reflect its customer-first strategy and leadership in Sharia-compliant digital banking. Among the most notable developments was Dukhan Bank becoming the first in the Central, Eastern Europe, Middle East and Africa region to introduce the CEMEA Card-Linked Cash Bonus Programme, in collaboration with Visa. This pioneering initiative leverages spending analytics to provide app users with tailored cash bonus offers from a curated set of local and international merchants, reinforcing the Bank's focus on personalized, reward-driven digital engagement.

To further deepen customer relationships, the Bank refreshed its Refer & Earn programme, enabling existing clients to earn up to 100,000 DAwards for successful referrals, while new customers benefit from a 5% bonus on their first salary deposit. This incentive-based approach supports account acquisition through a fully digital journey on the Dukhan Mobile app. In parallel, the Bank introduced Request-to-Pay functionality through its integration with the Fawran instant payment system. This enhancement empowers customers to send and respond to payment requests in real-time, a first for the Bank, and a major step toward frictionless peer-to-peer transactions in Qatar.

These Q2 launches reflect Dukhan Bank's strategic commitment to continuously enriching the digital experience and responding dynamically to evolving customer needs—all while ensuring full alignment with Islamic banking principles.

Unwavering excellent performance and prestigious awards

Dukhan Bank's continued pursuit of innovation and service excellence has garnered widespread recognition in Q2 2025 from leading regional and global financial institutions. At the MEED Banking Excellence Awards 2025, the Bank was awarded "Best Digital Transformation Initiative in MENA", spotlighting its advanced mobile banking app, hyper-personalization features, and pioneering role in issuing instant Digital prepaid cards.

The Bank also secured the prestigious "World's Best Islamic Private Bank" title at the 2025 Global Finance Awards, reinforcing its leadership in Sharia-compliant private banking and wealth management. At the same time, Dukhan Bank was named "Qatar's Best Bank for Consumers" by Euromoney in its 2025 Awards for Excellence, in recognition of its customer-first strategy and digital innovation across retail channels.

Adding to its list of achievements, Dukhan Bank was ranked #62 on Forbes Middle East's Top 100 Listed Companies for 2025, a testament to its solid performance as one of the region's youngest publicly listed financial institutions. The ranking reflects the Bank's steady growth across key financial metrics and its continued progress in areas such as digital transformation, ESG engagement, and ethical banking.

These accolades reflect the Bank's strategic vision of blending Islamic values with cutting-edge technology to deliver personalized, secure, and future-ready financial solutions. Complementing these achievements, Fitch Ratings reaffirmed Dukhan Bank's Long-Term Issuer Default Rating (IDR) at 'A' with a Stable Outlook in June 2025, citing its solid capital position, robust asset quality, and disciplined risk management.

Together, these milestones underscore Dukhan Bank's consistent delivery of long-term value and its commitment to building a resilient, customer-centric, and digitally empowered Islamic bank.

– END –



About Dukhan Bank:

Dukhan Bank was incorporated as a Qatari Shareholding Company in the State of Qatar under Commercial Registration No. 38012 dated 28 January 2008. Dukhan Bank commenced its activities on 1 February 2009 under Qatar Central Bank License No. RM/19/2007. The Bank and its subsidiaries are primarily engaged in financing, investing and advisory activities in accordance with Islamic Shari'a rules as determined by the Shari'a Committee of the Bank and provisions of its Memorandum and Articles of Association. Investment activities are carried out for proprietary purpose and on behalf of customers.

The Bank operates through its head office situated in Lusail Marina and its 8 branches in the State of Qatar. The Bank rebranded itself from Barwa Bank to Dukhan Bank during October 2020 post obtaining necessary approvals as per the State of Qatar applicable laws and regulations. The Bank is 24.5% owned by the General Retirement and Social Insurance Authority, 11.7% by the Military Pension Fund (Qatar), and 6.8% by Qatar Holding, strategic and direct investment arm of Qatar Investment Authority being the sovereign wealth fund of the State of Qatar; and remaining shares are owned by other shareholders.

On 22 January 2023, pursuant to Resolution No. 2 of 2023 by the Minister of Industry and Commerce, the Bank was converted from a Qatari Private Shareholding Company to a Qatari Public Shareholding Company. On 1 February 2023, Qatar Financial Markets Authority approved the listing of the Bank's shares on the Qatar Stock Exchange.

Following the approval, trading of the Bank's shares on Qatar Stock Exchange Main Index commenced on 21 February 2023. The Bank was included under the MSCI emerging market index as of the close of 31 May 2023. On 15 September 2023, the Bank was included in the FTSE's mid-cap index. QSE included the Bank to QE Index and QE Al-Rayan Islamic index effective from 1 October 2023.

Disclaimer:

This press release may contain details about future events and expectations that are forward-looking statements. Any statement in this press release that is not a statement of historical fact is a forward-looking statement that involves known and unknown risks, uncertainties and other factors which may cause our actual results, performance or achievements to be materially different from any future results, performance or achievements expressed or implied by such forward-looking statements.

None of the future projections, expectations, estimates or prospects in this press release should be taken as forecasts or promises nor should they be taken as implying any indication, assurance or guarantee that the assumptions on which such future projections, expectations, estimates or prospects have been prepared are correct or exhaustive or, in the case of the assumptions, fully stated in the press release. Further past performance cannot be relied on as a guide to future performance. The Bank assumes no obligations to update the forward-looking statements contained herein to reflect actual results, changes in assumptions or changes in factors affecting these statements. The Bank relies on information obtained from sources believed to be reliable but does not guarantee its accuracy or completeness. The opinions presented herein are based on general information gathered at the time of writing and are subject to change without notice.



The Bank, it's Directors, officers, advisors, contractors and agents, its subsidiaries and associates, shall not be liable in any way for any costs, losses or other detrimental effects resulting or arising from the use of or reliance by any party on any forward-looking statement and / or other material contained herein.